
 Város Képviselő -testület  
 Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság  

 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/112, 113  
 Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu 

 

 
EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési, 
Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 2011. november 15-én a Városházán 
megtartott üléséről 
 
Jelen vannak:  

 Kecskés László  bizottság elnöke  
 Dr. Palovics Lajos  bizottság tagja  
 Nagy Tibor   bizottság tagja 
 Farkas-Gáspár Mónika bizottság tagja 
 Tarjáni István   polgármester 
 Szakadáti László  alpolgármester 
 Dr. Révész Zoltán  aljegyző 
 Berényi Ildikó   építéshatósági osztályvezető 
 Bolgárné Várkonyi Mária VÜB ügyintéző 
 dr. Pessek Szilvia  titkársági előadó 
 Lukács Miklós   Mikroline Kft. képviseletében az 1. napirendi pontnál 
 Mucsi Kálmán  kérelmező az 1. napirendi pontnál 

 
Távolmaradását betegség miatt előre jelezte: 
Szeitz József bizottsági tag 
 
 

Kecskés László, a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket, megállapította, hogy a bizottság 
határozatképes és az ülést megnyitotta. Tájékoztatta a bizottságot, hogy a polgármester az 
alábbi három napirendi pont tárgyalását kéri: 

1.) Viadukt u. 6. szám alatti lakás bérleti jogviszonyának megszüntetése (zárt) 
2.) A 0107-es úttal kapcsolatos szerződés kiegészítés 
3.) Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 

 
Dr. Palovics Lajos kérte, hogy a „Szép porta Biatorbágyért” cím adományozásáról szóló 
5/2000. (05.01.) Ör. sz. rendelet módosítását is tárgyalja a bizottság. 
 
Dr. Palovics Lajos javasolta továbbá, hogy a Tanácsadó Testület létrehozásáról szóló 
napirendi pontot két különálló pontban tárgyalja a bizottság, az a)-t, Barabás József 
indítványát nyílt ülés, a b)-t, a Tanácsadó Testület személyi összetételére vonatkozó 
javaslatokat zárt ülés keretében. 
 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirend tárgyalását fogadta el: 
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Napirend 
 
1) A Szabadság út 80. szám alatti buszmegálló áthelyezésével összefüggő kérdésekről 

2) Tájékoztató a közterületeken lévő fák téli lombkorona-kezeléséről 

3) Tájékoztató a közterületi fűnyírás 2011. évi tapasztalatairól 

4) Hirdetőtábla-rendszer kialakításáról 

5) Tájékoztató a Kis köz forgalmi rendjével összefüggő kérdésekről 

6) Tájékoztató a Szily-kastélyban tantermek és tornaterem kialakításáról 

7) Tájékoztató piac működésével kapcsolatos panaszbejelentésről 

8) Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei pénzügyi-gazdálkodási helyzetének 
felülvizsgálatáról 

9) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelet-tervezete a zajvédelem 
helyi szabályozásáról 

10) A Fekete köz csapadékvíz elvezető csatorna újjáépítéséről 

11) 0107-es út áthelyezéséről 

12) Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 

13) A „Szép porta Biatorbágyért” cím adományozásáról szóló 5/2000. (05.01.) Ör. sz. 
rendelet módosításáról 

14) A Tanácsadó Testület létrehozásáról  

a) Barabás József indítványáról 

b) a Tanácsadó Testület összetételére vonatkozó javaslatról (zárt)  

15) A Viadukt u. 6. szám alatti önkormányzati ingatlanban található bérleti jogviszony 
megszüntetéséről (zárt) 

 
1) A Szabadság út 80. szám alatti buszmegálló áthelyezésével összefüggő kérdésekről 
 
Lukács Miklós, a Mikroline Kft. képviselője összegezte a helyszíni bejárás eredményeit. 
Mucsi Kálmán a bizottság elnökének kérdésre válaszolva elmondta, hogy a buszmegálló 
minimális eltolása is nagy segítséget jelent számára és megköszönte a bizottságnak a helyszíni 
bejárást, valamint a kérelméhez való pozitív hozzáállását. 
A bizottság 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) felkéri a 
Mikroline Kft.-t, hogy a buszmegálló áthelyezésére vonatkozó tervezői javaslatot, 
költségbecsléssel alátámasztva a következő bizottsági ülésre készítse el. 
 
2) Tájékoztató a közterületeken lévő fák téli lombkorona-kezeléséről 
 

A bizottság a tájékoztatót 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazásnál) elfogadta. 
 
 
3) Tájékoztató a közterületi fűnyírás 2011. évi tapasztalatairól 
 

A tájékoztatót a bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta. 
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A bizottság Kecskés László javaslatát, miszerint a zöldhulladéknak az egykori községi legelőn 
való deponálás lehetőségét a hivatal vizsgálja meg 1 igen, 2 ellenszavazat, 1 tartózkodás 
szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatta. 
 
4) Hirdetőtábla-rendszer kialakításáról 
 

A bizottság az előterjesztésben szereplő táblázatban megadott helyszínekhez és a hirdetőtáblák 
darabszámához az alábbi változtatásokat javasolja: 
 

Az összes Budapest felé tartó busz megállójában kb. 20 db 
Katalinhegyre: az 1-es dűlő eleje 1 db 
A Viadukt lábától 50m-re, a Határkereszt sétányon 0 db 
Pontis Hotel, utcai bejárat 0 db 
A Viadukt Étterem bejáratánál 0 db 
Fő tér , üzletsorok között 0 db 
Táncsics utca – Szent László utca sarok 0 db 
Kastély ABC elé (Nagy utca – Szabadság utca sarok) 0 db 
Szabadság utca – Deák Ferenc utca sarok (üzlet, bolt) 0 db 
Szabadság utca – Gábor Áron utca sarok (üzletek elé) 0 db 
Vasútállomás 1 db 
Egészségház bejárata 1 db 

 
A nem jelzett helyszínek és darabszámok tekintetében az előterjesztésben foglaltak az 
irányadóak. 
 

A bizottság a hirdetőtáblák földrajzi elhelyezkedését a fenti változtatásokkal 3 igen, 1 
tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 

Nagy Tibor javasolta, hogy az első körben, a 2012. évben az összes közintézmény elé, valamint 
a buszmegállókba kerüljenek kihelyezésre a hirdetőtáblák. 
 

Kecskés László javaslata szerint Nagy Tibor javaslatát szükséges kiegészíteni az Egészségház, a 
posta, a CBA, valamint a vasútállomás helyszíneivel. 
 

A bizottság Kecskés László javaslatát 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 
 

5) Tájékoztató a Kis köz forgalmi rendjével összefüggő kérdésekről 
 
Dr. Palovics Lajos javasolta, hogy e kérdésben vita nélkül szavazzon a bizottság. 
 

A bizottság dr. Palovics Lajos ügyrendi javaslatát 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag 
volt jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 

A bizottság a tájékoztatót 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta. 
 

 
 
 
6) Tájékoztató a Szily-kastélyban tantermek és tornaterem kialakításáról 
 

A bizottság az egykori GAZDI tornaterem átalakítását a tájékoztatóban foglalt színvonalon 4 
igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta. 
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7) Tájékoztató piac működésével kapcsolatos panaszbejelentésről 
 
Kecskés László javasolta, hogy a polgármester levélben keresse meg a piac működtetőjét és 
tájékoztassa a beérkezett panaszokról, valamint hívja fel a piac működtetőjének figyelmét, 
hogy gondoskodjanak a Rákóczi utcában megálló autók elhelyezéséről és igyekezzenek őket a 
piac területén kialakított parkolóba terelni. 
 

Dr. Révész Zoltán javasolta, hogy az engedélyező hatóságot kellene megkeresni annak 
érdekében, hogy vizsgálja meg az engedélyben foglaltak betartását. 
 

A bizottság Kecskés László és dr. Révész Zoltán javaslatait 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 
bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 
 

8) Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei pénzügyi-gazdálkodási helyzetének 
felülvizsgálatáról 
 
A bizottság dr. Palovics Lajos vállalását miszerint a 2011. november 24-i képviselő-testületi 
ülésre elkészíti az arra vonatkozó határozati javaslatot, hogy az alapítói jogok átvételével az 
alapítványt az önkormányzat közalapítvánnyá alakítsa át, elfogadja és várja az anyag 
elkészítését. 
 

Kecskés László tájékoztatta a bizottságot a C.C. Audit Könyvvizsgáló Kft. által készített anyag 
lényegi megállapításairól. 
 

Dr. Révész Zoltán fontosnak tartotta kiemelni és felhívta a figyelmet arra, hogy a pénzügyi 
auditban – ahogy a szakértő is kiemelte – nagyvonalú átvilágításról van szó, a konkrét, 
forintosított költségcsökkentő javaslatok megtételéhez a szakértő további, részletes operatív 
intézkedési tervének elkészítése szükséges. 
 

A bizottság a határozati javaslatot 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadja azzal, hogy a polgármester kérjen árajánlatot az összes önkormányzati 
fenntartású intézmény működésének részletes átvilágítására. 
 
 

9) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelet-tervezete a zajvédelem 
helyi szabályozásáról 
 
A bizottság dr. Palovics Lajos javaslatát, miszerint a második olvasatban szereplő 
időkorlátokat fogadja el a bizottság, 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 

A bizottság a rendelet-tervezetet 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta. 
 
 

10) A Fekete köz csapadékvíz elvezető csatorna újjáépítéséről 
 
A bizottság a Feroz Kft. ajánlatáról 2 igen, 2 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) nem foglalt állást. 
 

A bizottság a Prim41 Kft. ajánlatáról 1 igen, 3 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) nem foglalt állást. 
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11) A 0107-es út áthelyezéséről 
 
Kecskés László javasolta, hogy ha az út olyan módon lesz kialakítva, hogy azon teherautó el 
tudjon járni (kitérő öblök kialakításával), akkor az megfelelő. 
 
A bizottság Kecskés László javaslatát 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 
12) Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 
 
A bizottság az önkormányzat és a Leták és Tamás Építésziroda Kft. között megkötött 
vállalkozási szerződést 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) utólag jóváhagyja. 
 
A bizottság pályázati kiírást elvi szinten 3 igen, 1 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) támogatja. 
 
 
13) A „Szép porta Biatorbágyért”cím adományozásáról szóló 5/2000. (05.01.) Ör. sz. 
rendelet módosításáról 
 
A bizottság Dr. Palovics Lajos a „Szép porta Biatorbágyért” cím adományozásáról szóló 
5/2000. (05.01.) Ör. sz. rendelet módosítására irányuló javaslatát 4 igen egyhangú szavazattal 
(4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja és elfogadásra javasolja a képviselő-
testület felé.  
 
 
14) A Tanácsadó Testület létrehozásáról 
 
      a) Barabás József képviselő indítványáról 
A bizottság Barabás József képviselő indítványát 1 igen, 2 ellenszavazat, 1 tartózkodással (4 
bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatja. 
 
 
A bizottság elnöke megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 18:03-kor bezárta. 
 
      

k.m.f. 
 
 

 Kecskés László  
 bizottsági elnök  


